
 

SKOLEBESTYRELSESMØDE 
6. november kl. 17.00 – 19.00 
 
Fremmødte: 
Morten B. Madsen, Ida K. Hansen, Annica S. Nørmølle-Hansen, Sigrún I. Gardarsdóttir, Heidi G. Nielsen, 

Tobias A. Nielsen, Lasse F. J. Ankjær, Vibeke Kjær Agger, Rasmus D. Jørgensen, Jens Bech Pedersen, 

Cecilie Blaabjerg, Kevin Ly Bergqvist, Knut Patrick Comerma Rangel 

 
Afbud:    Jennie S. C. Voergaard, Neha Kumar, Susanne Kristensen 

 
1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 
 

2. Nyt fra ledelsen 

• Velkommen tilbage til Vibeke. Vibeke takker for en varm velkomst tilbage til skolen og 
bemærker, at skolen er i god drift. 

• Skimmelsvamp i idrætsomklædning er fjernet, og ventilationen skiftet. Problemet skulle være 
løst. Der er reguleret på temperaturen i bruserne – vi håber, det får en effekt på, at vandet er 
varmt nok til badning.  

• Fokus på elevfravær – ledelsen har været på kursus - elever med let forhøjet fravær i 
indskolingen har effekt på øget fravær senere i skolelivet. Vi vil have fokus på at opspore tegn 
tidligere – ondt i hovedet, ondt i maven, ikke lyst til at komme i skole. Godt at der 
kommunikeres med forældrene om det.  

• Vi har i år fået valgt 6 elever ind i Børn og Unge byrådet ud af 31 medlemmer – det er mega 
flot.  

• Indskrivning til kommende 0. årgang – status (frist 6. januar):  
115 potentielle elever 

        42 ønsker Bavnehøj Skole 
        6 ønsker anden skole 
        2 skal i specialklasse 

      Der er informationsmøde 20.11. Herefter forventer vi, at indskrivningstallet stiger markant.  
 

3. Nyt fra elevrådet 
 I det lille elevråd er det besluttet, hvad overskud fra Fællesskabsdagen skal bruges til. Hver klasse 

får bolde, sjippetove og kridt til hver klasse. I udskolingen fik alle klasser en fodbold og en 
basketball.  

 
4. Nyt fra Fællesrådet 

Jennie har afleveret en stak fine foldere ”Velkommen til Kolt – Hasselager”, som skolen kan 
udlevere til nye forældre på skolen.  
 

5. Faglokalebehov på Bavnehøj Skole – nogen, der vil deltage i møde d. 13.12 kl. 08:30 – kort over 
skolen  
Ledelsen har haft møde med forvaltningen, hvor det er blevet sagt, at vi skal tåle op til tre 
vandreklasser. Der kommer en pulje nationalt til faglokaler på folkeskolerne, hvor vi vil søge om 
faglokaler – eks. musik, billedkunst.  
Lasse kan deltage i næste møde med forvaltningen i december måned.  
 
 
 
 
 



 
6. Mellemrummet/Mellemform – oplæg og walk and talk  

Jens fortæller kort om, hvad Mellemrummet er. ”Læringshaven” for 0. årgang og en for 1.-3. 
årgang og ”Opladeren”. Der er ”Stille SFO” om eftermiddagen indtil kl. 15 for de børn, der har 
behov for det.  
”Mellemform 4.-9. årgang” er i ”Huset”. Det fungerer som holddeling for en del af børnene, og 
ganske få børn har en større del af deres skolegang der, hvor der er få børn og flere voksne. Vi har 
en pædagogisk fagkonsulent fra PPR, som støtter forløbene.  
 
Walk and talk: 
Hvad lægger jeg særligt mærke til: Der lægges et stort arbejde i disse tiltag, og vi er en 
forgangsskole – en god historie, vi kan eks. fortælle mere om det på informationsmøderne for 
kommende forældre, det må være forskelligt fra skole til skole, eleverne har deres egen 
arbejdsplads – uforstyrret miljø, opmærksomhed på hvor mange børn, vi har i mellemform – det 
er børn, som skal visiteres af lederen, personalet er presset i opgaven med bredere 
børnefællesskaber, der er rum til forskellige typer børn i flere rum. Navnet Mellemrummet – 
kunne det ændres til et mere positivt navn?  
Hvad vil jeg gerne høre mere om: Der kan være lidt mystik om Mellemrummet, fordi man som 
forældre kun hører sporadisk om det.  
Hvad kunne være vigtig viden for nye og gamle forældre: Vi kan blive bedre til at kommunikere 
om de gode tiltag til alle forældre, mere information til forældre – beskyttende ift. 
klassekammerater.  
 

7. Styrket forældre kontakt  
Styrket forældrekontakt er et tema, som skolen har planlagt at arbejde med på pædagogisk 
rådsmøde i november. Der er sket en udvikling i, hvordan vi kommunikerer – et mere individ 
orienteret fokus. Der er behov for at klæde medarbejderne på til de svære samtaler – lyttende og 
anerkende tilgang.  
Vi tager dette tema op på næste skolebestyrelsesmøde. Vi har aftalt, at vision og mission 
udsættes til et senere tidspunkt.  
 

8. Evt. 
 

 
 

 
 
 
 

Nøgletal - til orientering:  
Elevtal pr. 230924  707 
Indmeldelser 230924-281024 0  
Udmeldelser 230924-281024 6 (2 i indskolingen, 4 på mellemtrin)  
Elevtal pr. 281024  701 
Indmeldte i SFO pr. 230924 357 (inkl. 5 i 4. kl. morgenpasning) 
Indmeldte i SFO pr. 281024         357 (inkl. 5 i 4. kl. morgenpasning) 

 
 

 
Med venlig hilsen 

 
Morten Bitsch Madsen Vibeke Kjær Agger 

Forperson for skolebestyrelsen Skoleleder 


